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Notat 
 
Til: 
Kommunestyret 
 
Frå: 
Jan Erik Boge 
 
 
Uttalar til formannskapet sitt framlegg til budsjett og økonomiplan 2022-2025 
 
Saknr/Journalnr Arkivkode Dato: 
21/392/21/9573//JEB  FE-151 25.11.2021 

 
 
Formannskapet sitt framlegg (innstilling) til budsjett og økonomiplan ligg til offentleg ettersyn i 
perioden 16.11.2021 – 02.12.2021.  
 
Pr. 25.11.2021 har det kome inn følgjande innspel/uttalar:  

1. Innspel frå ungdomsrådet 
2. Innspel frå eldrerådet 

 
Kopi av innspela/uttalane følgjer vedlagt.  
 
Dersom det kjem inn fleire innspel/uttalar før kommunestyret si handsaming 02.12.2021, vil desse bli 
ettersende til kommunestyret.  
 
 
Vedlegg: 
Innspel til budsjett og økonomiplan 2022-2025 frå Ungdomsrådet  
Innspel frå eldrerådet til Budsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025  
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Informasjonsnotat/orientering 
 
 
Frå: 
Daniel Borge Kristensen 
 
 
Innspel til budsjett og økonomiplan 2022 - 2025 frå Ungdomsrådet 
 
Saknr/Journalnr Arkivkode Dato: 
20/730/21/9483//DBK  FE-033 23.11.2021 

 
Uttale til budsjett 2022 - 2025 vart drøfta i ungdomsrådet 16.11.21 
I møtet la sekretær fram dei tema som er mest relevant for barn og ungdom. Ungdomsrådet har tatt 
dette til orientering og har følgjande uttale til budsjett og økonomiplan 2022-2025: 
 
Auka budsjett til ungdomsrådet:  
Ungdomsrådet har eit årleg budsjett på kr 10 000. Medlemmene i ungdomsrådet ønsker å ha 
moglegheita til å arrangera fleire ting for ungdom i Samnanger og ønsker derfor å auka budsjettet frå 
kr 10 000 til kr 15 000. 
 
Utvide stillingsprosent til helsesøster:  
Ungdomsrådet meiner at dagens tilbod med helsesjukepleiar på skulane er for dårleg, då særleg på 
ungdomsskulen. UR ønsker derfor å auka stillingsprosenten til helsesjukepleiarstillinga slik at tilbodet 
kan bli betre. 
 
Plassering av fleirbrukshall: 
Ungdomsrådet ønsker at fleirbrukshallen skal byggast på Gjerde. Dei syntest vegen til Hagabotnane 
er for langt unna og at vegen opp dit ikkje er god nok. Dei meiner at det fort kan bli kaos når mange 
skal køyra opp samtidig. På vinteren vil det òg kunna bli problem på grunn av snø og is. 
 
Frivilligsentralen:  
Kommunen må frå og med 2023 stille med 40 % i egenandel av det totale driftsbudsjettet til 
frivilligsentralen. Ungdomsrådet ønsker at arbeidet med frivilligsentralen skal fortsetja. Dette har 
vore postivt for ungdom og resten av befolkninga i Samnanger og dei meiner at kommunen bør 
prioritera dette. 
 
Bruk av fond til førebyggande ungdomsarbeid 
I budsjettet står det at det er kr 370 730 igjen på fond Sima-samnanger til forebyggande 
ungdomsarbeid. Ungdomsrådet er veldig positive til å halda oppe tilbodet slik det er no, og dei er 
bekymra for kva som skjer når fondet tar slutt i 2025. Ungdomsrådet ønsker at Samnanger kommune 
prioriterer dette og aukar budsjettet med kr 90 000 i 2026. 
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Informasjonsnotat/orientering 
 
 
Frå: 
Meline Heimdal Haugland 
 
 
Innspel frå eldrerådet til Budsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 
Jamfør møte i eldrerådet 23.11.21 
 
Saknr/Journalnr Arkivkode Dato: 
20/15/21/9473//MEHH  FE-033 23.11.2021 

 
 
Utleige av omsorgsbustader i 1995-bygget på Samnangerheimen 
Eldrerådet støtter utleige av omsorgsbustader i 1995-bygget på Samnangerheimen.    
 
Transport for eldre i kommunen 
Eldrerådet viser til innspel om transport for eldre i kommunen som er sendt til ordførar (vedlagt). I 
brevet, datert 11.10.21, rår eldrerådet sterkt til at et vert sett av midlar i budsjettet for 2022 til ein 
kommunal bil for eldre i kommunen. Tiltaket er ikkje vorte prioritert i framlegg til Budsjett og 
økonomiplan 2022-2025.    
 
I møtet 23.11.21 legg eldrerådet fram eit ønske om alternativ ordning: Kommunen går i dialog med 
taxi-tenesta om makspris per tur for seniorar 65+. Eldrerådet ønskjer at kommunen og taxi-tenesta 
vert einige om ein avtale, og ei prøveordning på eitt år. Kommunen betalar eventuelt eit mellomlegg 
til taxi-tenesta. Kollektivtilbodet i dag er ikkje godt nok.   
 

Kvalitetsreforma Leva heile livet 

Eldrerådet ønsker ein plan for gjennomføring. Må søke tilskot til dei ulike satsingsområda. Korleis skal 

reforma realiserast? Ønsker at planen for Leva heile livet i Samnanger vert integrert i andre 

kommunale planar.  

Kommentar frå eldrerådet  
Eldrerådet roser rådmann for godt utforma og oversiktleg budsjettframlegg, som inneber både 
prioriterte og uprioriterte tiltak. 
 
 
 
Vedlegg: 
Transport for eldre i kommunen  
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Vedr: Transport for eldre i kommunen:

Dei eldre i kommunen har eit stort behov for transport til møte/arrangement.

Det er ikkje alle som har nær familie til å gi ei handstrekning med å køyre til og frå.

Slik det er i dag er det pensjonister som henter og bringer i nærmiljøet, og tilbodet er

begrensa, dett er kun til pensjonistmøta.

Dermed vert dei eldre isolerte og kjem seg lite ut or heimen.

Etter som åra går vert det fleire eldre i kommunen. Kravet er i dag at folk skal bu i heimane

sine lengst mogleg, dermed må kommunen leggja til rette gode tiltak for denne gruppa.

Handlingsplan for Samnanger Kommune 2019— 2023 - Leve heile livet, vedtok

kommunestyret 03.12.20 Satsingsområde som stod øverst på lista:

- Bedre kollektivt tilbod i Samnanger— kommunen ha eigen bil med sjåfør som kan

henta til ulike arrangement.

Det som hadde vore det ideelle var ein Transporter, slik at àg Dagsenteret kunne gjere bruk

av denne bilen.

Eldrerådet rår sterkt til at det vert avsett midlar i budsjettet for 2022 til ein kommunal bil for

eldre i kommunen.

Mvh

Eldrerådet 28.09.21

Solveig K. Vassenden

leiar
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